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Protokół nr 11/2008 
z odbytej w dniu 29 października 2008 roku 

SESJI 
RADY MIEJSKIEJ W CIESZANOWIE 

 
Obecni na sesji:  

1. Radni Rady Miejskiej w Cieszanowie, na ogólną liczbę 15 radnych  
w obradach udział wzięło14 Radnych, lista obecności stanowi załącznik nr 1. 

2. Pozostali uczestnicy – wg list obecności stanowiących załączniki nr 2 i 3 do protokołu 
3. Pracownicy Urzędu Miasta i Gminy Cieszanów: 

Pan mgr Zdzisław Zadworny – Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów. 
Pan mgr Janusz Mazurek – Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Cieszanów. 
Pan mgr inŜ. Andrzej Szymanowski – Sekretarz Miasta i Gminy Cieszanów. 
Pani mgr Anna Stanowska – Skarbnik Miasta i Gminy Cieszanów.  

 
Porządek obrad: 
 

I.  Sprawy organizacyjne: 
1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XXVII Sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie. 
4. Informacja Przewodniczącego o działaniach podejmowanych między Sesjami Rady Miejskiej. 

II.  Sprawozdanie Burmistrza z pracy między Sesjami Rady Miejskiej  
w Cieszanowie.  

III.  Interpelacje i zapytania radnych.   
IV.  Analiza oświadczeń majątkowych. 
V. Analiza zasobu mieszkań komunalnych i socjalnych. 

VI.  Informacja o organizacjach pozarządowych i poŜytku publicznego. 
VII.  Podjęcie uchwał: 

− w sprawie zmian do uchwały nr 51/XXVI/08 w sprawie utworzenia Punktu Przedszkolnego 
przy Filialnej Szkole Podstawowej w Niemstowie, 

− w sprawie zmian do uchwały nr 52/XXVI/08 w sprawie utworzenia Punktu Przedszkolnego 
przy Filialnej Szkole Podstawowej w Nowym Siole,  

− w sprawie zmian do uchwały nr 53/XXVI/08 w sprawie utworzenia Punktu Przedszkolnego 
przy Filialnej Szkole Podstawowej w Kowalówce,  

− w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego rozszerzenia cmentarza w miejscowości Dachnów, 

− w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenów rekreacyjno – sportowych oraz handlowo – usługowych  
w Starym Lublińcu nad zalewem,  

− w spawie zamiaru podziału Centrum Kultury i Sportu w Cieszanowie na dwie instytucje 
kultury: Centrum Kultury i Sportu w Cieszanowie i Miejską Bibliotekę Publiczna w 
Cieszanowie, 

− w sprawie wprowadzenia zmian do budŜetu na 2008 r., 
− w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na 2009 rok, 
− w sprawie uchwalenia programu współpracy z organizacjami pozarządowymi na 2009 rok., 
− w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenów pod budowę elektrowni wiatrowych. 
VIII.  Wnioski i oświadczenia radnych. 

IX.  Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 
X. Zakończenie obrad  XXVIII Sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie. 
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Ad. I pkt. 1 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Edward Batycki otworzył 
XXVIII sesję zwyczajną Rady. Następnie Przewodniczący powitał Radnych, Sołtysów oraz 
zaproszonych gości. 

W obradach uczestniczyło 14 Radnych, jeden Radny usprawiedliwił swoją 
nieobecność -  quorum zgodne do podejmowania uchwał. 
 
Ad. I pkt. 2. 
 
Przewodniczący zapoznał zebranych z porządkiem obrad. Dodał, iŜ do porządku obrad 
zostanie włączone dodatkowe trzy projekty uchwał:  

− w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na 2009 rok, 

− w sprawie uchwalenia programu współpracy z organizacjami pozarządowymi na 
2009r., 

− w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenów pod budowę elektrowni wiatrowych. 
 
 Wobec braku uwag Przewodniczący poddał przedstawiony porządek obrad pod 

głosowanie, w wyniku którego został on przyjęty jednomyślnie, głosami 14 „za”. 
 
Ad. I pkt. 3. 
 

Następnie Przewodniczący Edward Batycki poddał pod głosowanie protokół z XXVII 
sesji, który był wyłoŜony do wglądu w biurze Rady. Wobec braku uwag do powyŜszego 
prowadzący obrady przeprowadził głosowanie i stwierdził, iŜ protokół z ostatniego 
posiedzenia Rady Miejskiej został przyjęty jednomyślnie, głosami 14 „za”. 
 
Ad. I pkt. 4. Informacja Przewodniczącego o działaniach podejmowanych między 
Sesjami Rady Miejskiej oraz sprawozdanie z działalności Rady Miejskiej w Cieszanowie 
za 2007 r. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Edward Batycki poinformował, 
zebranych o działaniach podejmowanych między sesjami – stanowi ona załącznik nr 4 do 
protokołu.  
 
Ad. II. Sprawozdanie Burmistrza z pracy między Sesjami Rady Miejskiej  
w Cieszanowie  – załącznik nr 5 do protokołu. 
 

Pan Burmistrz poinformował równieŜ o wizycie Pana Stanisława Szabatowskiego, 
który zaproponował, aby w 65 rocznicę spalenia Cieszanowa postawić pomnik 
upamiętniający to wydarzenie. Kontynuując poinformował, iŜ odbyło się spotkanie  
z przedstawicielami z Ukrainy, na którym równieŜ był obecny Wojewoda Podkarpacki Pan 
Mirosław Karapyta w sprawie podpisania porozumienia na zgodę budowy pomnika w lesie  
w Gorajcu.  

Dodał, iŜ jutro tj. 30 października br. wyjeŜdŜa do Warszawy na zaproszenie Premiera 
Donalda Tuska, a został zaproszony jako przedstawiciel najaktywniejszych Gmin z Polski. 
Poinformował, iŜ w Województwie Podkarpackim zaproszenie oprócz Gminy Cieszanów 
otrzymała jeszcze Dębica. 
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Salę narad opuścił Radny Pan Wojciech Świzdor. 
 
Ad. III. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Interpelacji i zapytań nie zgłoszono.  
 
Następnie Prowadzący obrady przeszedł do kolejnego punktu 
 
Ad. IV. Analiza oświadczeń majątkowych. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Edward Batycki przedstawił 
Informację dotycząca analizy oświadczeń majątkowych Radnych Rady Miejskiej w 
Cieszanowie dokonaną przez Przewodniczącego rady Miejskiej oraz Urząd Skarbowy w 
Lubaczowie. Poinformował Radnych, iŜ otrzymali w kopertach informacje na temat 
nieprawidłowości w oświadczeniach majątkowych i są zobowiązani w terminie pilnym o 
dokonanie wyjaśnień i dostarczenie ich do biura rady Miejskiej w Cieszanowie w dwóch 
egzemplarzach. – załącznik nr 5 do protokołu. 
 Następnie przedstawił informację Wojewody Podkarpackiego o analizie oświadczeń 
majątkowych Burmistrza Miasta i Gminy Cieszanów Pana Zdzisława Zadwornego oraz Pana 
Janusza Mazurka pełniącego w czasie składania oświadczeń majątkowych funkcje 
Przewodniczącego Rady – załącznik nr 6 do protokołu. 
 Kolejno głos zabrał pan Zdzisław Zadworny, który przedstawił informację o 
dokonaniu analizy oświadczeń majątkowych zastępcy burmistrza, sekretarza, skarbnika, 
kierowników jednostek organizacyjnych oraz osób wydających decyzje administracyjne w 
imieniu burmistrza – załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Ad. V.  Analiza zasobu mieszkań komunalnych i socjalnych. 
 
Głos zabrał Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów Pan Zdzisław Zadworny, który przedstawił 
informację o zasobie mieszkań komunalnych i socjalnych – załącznik nr 8 do protokołu. 
 
VI. Informacja o organizacjach pozarządowych i poŜytku publicznego. 
 

Głos w temacie zabrał  Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów Pan Zdzisław 
Zadworny, który przedstawił informację o organizacjach pozarządowych i poŜytku 
publicznego – załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Ad. VII.  Podj ęcie uchwał.  
 
Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak odczytał 
projekt uchwały: 
 

- w sprawie zmian do uchwały nr 51/XXVI/08 w sprawie utworzenia Punktu 
Przedszkolnego przy Filialnej Szkole Podstawowej w Niemstowie, - załącznik nr 
10 do protokołu. 

 
Głos zabrał Pan Janusz Mazurek, który poinformował, iŜ wcześniej zostały podjęte 

uchwały o utworzeniu Punktów Przedszkolnych w Niemstowie, Kowalówce  
i Nowym Siole oraz zostały uchwalone regulaminy funkcjonowania tych punktów. 
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Dodał, iŜ po analizie organu nadzoru i kontroli otrzymaliśmy pismo od Wojewody 
Podkarpackiego, w którym zostały wskazane nieprawidłowości w powyŜszej uchwale  
i w dwóch kolejnych i dlatego wprowadzamy zmiany do tych uchwał. 

Następnie Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie i stwierdził, iŜ 
uchwała została przyjęta głosami: „za” – 13 Radnych, „przeciw” – 0 Radny, „wstrzymał się” 
– 0 Radny. 
 
Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak odczytał 
projekt uchwały: 
 

- w sprawie zmian do uchwały nr 52/XXVI/08 w sprawie utworzenia Punktu 
Przedszkolnego przy Filialnej Szkole Podstawowej w Nowym Siole, - załącznik nr 
11 do protokołu. 

 
Projekt uchwały był przeanalizowany na posiedzeniu Komisji ds. Oświaty i Kultury i uzyskał 
pozytywna opinię. Następnie Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie  
i stwierdził, iŜ został on przyjęty głosami: „za” – 13 Radnych, „przeciw” – 0 Radny, 
„wstrzymał się” – 0 Radny. 
 
Kolejno Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak 
odczytał projekt uchwały: 
 

- w sprawie zmian do uchwały nr 53/XXVI/08 w sprawie utworzenia Punktu 
Przedszkolnego przy Filialnej Szkole Podstawowej w Kowalówce, - załącznik nr 
12 do protokołu - załącznik nr 12 do protokołu. 

 
W związku w pozytywną opinią Komisji ds. Oświaty i Kultury Przewodniczący poddał 
projekt uchwały pod głosowanie i stwierdził, iŜ uchwała została przyjęta głosami: „za” – 13 
Radnych, „przeciw” – 0 Radny, „wstrzymał się” – 0 Radny. 
 
Kontynuując Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk 
Zaborniak odczytał projekt uchwały: 
 

- w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego rozszerzenia cmentarza w miejscowości Dachnów, - załącznik nr 13 do 
protokołu. 

 
Głos w sprawie zabrał Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów, który poinformował, iŜ 

Urząd Wojewódzki wskazał na nieprawidłowości, gdyŜ na mapie w powyŜszej uchwale został 
zaznaczony tylko teren samego cmentarza, a powinien być równieŜ objęty teren w odległości 
10 m wokół cmentarza. 

Odwrotnie było z planem zagospodarowania przestrzennego w Nowym Lublińcu nad 
zalewem. Urząd Wojewódzki zausterkował, iŜ w tej uchwale został objęty teren poza 
zalewem, a powinien być wyznaczony ściśle teren zalewu. 

Kontynuując odniósł się takŜe do uchwały w sprawie elektrowni wiatrowych. 
Poinformował, iŜ zmiana dotyczy takŜe mapy planu zagospodarowania przestrzennego. 
Dodał, iŜ w dniu 10 listopada planowane jest spotkanie z rolnikami z Dachnowa i Nowego 
Sioła w sprawie elektrowni wiatrowych. 

Projekt uchwały był przeanalizowany na posiedzeniu Komisji Rolnictwa i Rozwoju 
Gospodarczego i uzyskał pozytywna opinię. Następnie Przewodniczący poddał projekt 
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uchwały pod głosowanie i stwierdził, iŜ został on przyjęty głosami: „za” – 13 Radnych, 
„przeciw” – 0 Radny, „wstrzymał się” – 0 Radny. 
 
Następnie Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk 
Zaborniak odczytał projekt uchwały: 
 

- w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenów rekreacyjno – sportowych oraz handlowo – usługowych  
w Starym Lubli ńcu nad zalewem, - załącznik nr 14 do protokołu. 

 
Na sali obecnych jest 14 Radnych. 
 
Projekt uchwały był przeanalizowany na posiedzeniu Komisji Rolnictwa i Rozwoju 
Gospodarczego i uzyskał pozytywna opinię. 
Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie i stwierdził, iŜ został on przyjęty 
głosami: „za” – 14 Radnych, „przeciw” – 0 Radny, „wstrzymał się” – 0 Radny. 
 
Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak odczytał 
projekt uchwały: 
 

- w spawie zamiaru podziału Centrum Kultury i Sportu w Cieszanowie na dwie 
instytucje kultury: Centrum Kultury i Sportu w Cies zanowie i Miejską 
Bibliotekę Publiczna w Cieszanowie, - załącznik nr 15 do protokołu. 

 
Głos w sprawie zabrał Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów, który poinformował 

zebranych, iŜ przyczyną podjęcia działań zmierzających do podziału Centrum Kultury  
i Sportu w Cieszanowie na dwie instytucje kultury jest potrzeba dostosowania formy prawnej 
do wymogów przewidzianych w obowiązujących przepisach. Dodał, iŜ są ogłaszane róŜnego 
rodzaju programy, z których Centrum Kultury i Sportu mogłoby skorzystać, lecz główną 
przeszkodą jest fakt, iŜ nie jest odrębna instytucją.   

 
Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie i stwierdził, iŜ został on przyjęty 
głosami: „za” – 14  Radnych, „przeciw” – 0 Radny, „wstrzymał się” – 0 Radny. 
 
Następnie Pan Fryderyk Zaborniak odczytał projekt uchwały: 
 

- w sprawie wprowadzenia zmian do budŜetu na 2008 r.- załącznik nr 16 do 
protokołu. 

-  
Pan Burmistrz uzasadnił podjęcie uchwały. Dodał, iŜ kwota w §2 uchwały 550 tys. zł to 

nie są nowe środki tylko przesuwamy klasyfikację budŜetową z remontów na inwestycje. 
Poinformował, iŜ w uchwale jest zapis samochód straŜacki dla OSP w Niemstowie, a chodzi  
o samochód dla OSP w Chotylubiu. Wyjaśnił, iŜ taki zapis musi być, gdyŜ w chwili gdy 
składany był wniosek o dotacje na ten samochód, straŜ w Chotylubiu nie była jeszcze  
w krajowym rejestrze i nie mogliśmy występować o fundusze na samochód dla Chotylubia. 
Dodał, iŜ samochód jest w Chotylubiu na zasadzie uŜyczenia.  

Kolejno głos zabrał Radny Pan Wojciech Broź, który złoŜył wniosek, aby w uchwale nie 
podawać adresu darczyńcy z uwagi na ochronę danych osobowych. 

Projekt uchwały był przeanalizowany na posiedzeniu Komisji BudŜetowej i uzyskał 
pozytywna opinię. Następnie Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie  
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i stwierdził, iŜ został on przyjęty głosami: „za” – 14 Radnych, „przeciw” – 0 Radny, 
„wstrzymał się” – 0 Radny. 
 
Pan Fryderyk Zaborniak odczytał projekt uchwały: 
 

− w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych na 2009 rok, - załącznik nr 17 do protokołu. 

 
 
Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie i stwierdził, iŜ został on przyjęty 
głosami: „za” – 14 Radnych, „przeciw” – 0 Radny, „wstrzymał się” – 0 Radny. 
 
Salę opuścił Radny Pan Wojciech Świzdor. 
 
Kolejno Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak 
odczytał projekt uchwały: 
 

− w sprawie uchwalenia programu współpracy z organizacjami pozarządowymi na 
2009 rok.,- załącznik nr 18 do protokołu. 

 
Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie i stwierdził, iŜ został on przyjęty 
głosami: „za” – 13 Radnych, „przeciw” – 0 Radny, „wstrzymał się” – 0 Radny. 
 
Następnie Pan Fryderyk Zaborniak odczytał projekt uchwały: 
 

- w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenów pod budowę elektrowni wiatrowych- załącznik nr 19 do 
protokołu. 

 
Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie i stwierdził, iŜ został on przyjęty 
głosami: „za” – 13 Radnych, „przeciw” – 0 Radny, „wstrzymał się” – 0 Radny. 
 
Ad. VIII.  Wnioski i o świadczenia radnych. 
 

Głos zabrał Pan Zygmunt Lesiczka, który pogratulował Burmistrzowi Miasta i Gminy 
Cieszanów Panu Zdzisławowi Zadwornemu pozyskania 1 miliona zł na Centrum Edukacji 
Wczesnoszkolnej. Kontynuując podziękował równieŜ Panu Burmistrzowi i Radnemu Panu 
Zdzisławowi Kociołkowi za pokrycie dachu Świetlicy Socjoterapeutycznej w Starym 
Lublińcu. 
Następnie poruszył temat mieszkań komunalnych i socjalnych. Poinformował, iŜ są trzy 
przypadki gdzie osoby otrzymały mieszkanie socjalne w Nowym Lublińcu i nie mieszkają 
tam, a są inne rodziny, które złoŜyły podanie o mieszkanie socjalne. Dodał, iŜ moŜe z tymi 
osobami, które nie mieszkają w przydzielonych mieszkaniach moŜna rozwiązać umowę. 
Kolejno mówca złoŜył wniosek, aby autobusy Nowym Lublińcu zatrzymywały się koło 
sklepu (stworzyć przystanek), gdyŜ będzie to bardziej bezpieczne. 
Następnie poinformował, iŜ jest oburzony wybitą szybą na przystanku autobusowym  
w Cieszanowie na ulicy Dworcowej, gdyŜ przystanek jest nowy i stał 7 dni i zastanawia się 
czy warto takie przystanki budować. 

Następnie Radny Pan Jan Maciejko zapytał, czy nie moŜna by było w lesie w Gorajcu 
przy cmentarzu postawić tablice informacyjną, która upamiętniałaby to wydarzenie. 
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 Kolejno głos zabrał Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów, który poinformował, iŜ 
podpisał umowę z gminą partnerską Iwano – Franokwe, a powinna być przed podpisaniem 
umowy zgoda Rady Miejskiej w Cieszanowie. Poprosił Radę Miejska o podjęcie uchwały w 
sprawie udzielenia pełnomocnictwa do podpisania umowy z partnerską gminą. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Edward Batycki złoŜył 
wniosek o wprowadzenie dodatkowego projektu uchwały: 
 

- w sprawie udzielenia pełnomocnictwa Burmistrzowi Miasta i Gminy Cieszanów 
do podpisania umowy o współpracy z gminą partnerską – Iwano - Frankowa. 

 
Przewodniczący Radny Pan Edward Batycki poddał wniosek pod głosowanie i stwierdził, iŜ 
Radni głosami 14 „za” wyrazili zgodę o wprowadzenie kolejnego projektu uchwały, która 
formalnie zostanie przygotowana.  

Kolejno Pan Edward Batycki przeprowadził głosowanie i stwierdził, iŜ uchwała 
została przyjęta jednomyślnie głosami 14 „za”. 

 
Następnie Pan Burmistrz odpowiadając na pytanie Radnego Pana Jana Maciejko  

o ustawienie tablicy informacyjnej w lesie w Gorajcu poinformował, iŜ tablica informacyjna 
w lesie byłaby tylko dla wąskiego grona ludzi, a pomnik w Cieszanowie byłby bardziej 
dostępny dla zwiedzających. 
 
 Kolejno głos zabrał sołtys wsi Gorajec Pan Ludwik Kudyba, który odnosząc się do 
projektu budowy pomnika poinformował zebranych, iŜ pomnik moŜe powstać  
w Cieszanowie, ale w lesie w Gorajcu naleŜałoby jakąś tablicę informacyjna umieścić. 
Kontynuując podziękował Panu Burmistrzowi za remont drogi we wsi w Gorajcu. Dodał, iŜ 
społeczność wsi jest zadowolona z modernizacji drogi. 
  
Ad. IX. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 

 
Wobec braku zgłoszenia interpelacji i zapytań Przewodniczący Pan Edward Batycki 

przeszedł do kolejnego punktu. 
 
Ad. X. Zakończenie obrad  XXVIII sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie. 
 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie 
Pan Edward Batycki zamknął posiedzenie o godz. 14 40 
 
 
Protokołowała: Barbara Szymanowska 
 
 
 


